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2016年09月25日 - 主日講章 

 
Attitudes of a Transformed Life-Part 2 of 2 

改变生命应有的态度-第二部分 
 

 Attitudes we must Cultivate: 我们必须要培养的态度 

 

1. Attitude of PLIABILITY 可塑性的态度 

Symptoms of a lack of pliability: 缺乏可塑性的表现 

CYNICAL 刻薄的 

NO LONGER TEACHABLE 不愿再听教导 

Matthew 21:14-17 “Then the blind and the lame came to Him in the temple, and He healed 

them. 15  But when the chief priests and scribes saw the wonderful things that He did, and 

the children crying out in the temple and saying, "Hosanna to the Son of David!" they were 

indignant 16  and said to Him, "Do You hear what these are saying?" And Jesus said to them, 

"Yes. Have you never read, 'OUT OF THE MOUTH OF BABES AND NURSING 

INFANTS YOU HAVE PERFECTED PRAISE'?" 17  Then He left them and went out of the 

city to Bethany, and He lodged there.”马太福音21:14 在殿里有瞎子、瘸子到耶稣跟前，

他就治好了他们。21:15 祭司长和文士，看见耶稣所行的奇事，又见小孩子在殿里喊

着说：“和散那归于大卫的子孙！”就甚恼怒，21:16 对他说：“这些人所说的，你听见

了吗？”耶稣说：“是的。经上说：‘你从婴孩和吃奶的口中，完全了赞美的话。’你们

没有念过吗？”21:17 于是离开他们，出城到伯大尼去，在那里住宿。 

Phil. 2:12-14 “Therefore, my beloved, as you have always obeyed, not as in my presence 

only, but now much more in my absence, work out your own salvation with fear and 

trembling; 13  for it is God who works in you both to will and to do for His good pleasure. 

14  Do all things without complaining and disputing.”腓立比书 2:12 这样看来，我亲爱的

弟兄，你们既是常顺服的，不但我在你们那里，就是我如今不在你们那里，更是顺服

的，就当恐惧战兢，作成你们得救的工夫；2:13 因为你们立志行事，都是 神在你们

心里运行，为要成就他的美意。2:14 凡所行的，都不要发怨言，起争论， 

 

2. Attitude of HUMILITY谦卑的态度 

True biblical humility: 真正的属灵的谦卑 

A. Having a CORRECT VIEW of one’s self 正确的看待自己 

Romans 12:3 “For I say, through the grace given to me, to everyone who is among you, not 

to think of himself more highly than he ought to think”罗马书12:3 我凭着所赐我的恩对你

们各人说：不要看自己过于所当看的；要照着 神所分给各人信心的大小，看得合乎

中道。 

 

B. Putting the NEEDS OF OTHERS first (Philippians 2:4) 优先考虑他人的需求 

Philippians 2:4 “Let each of you look out not only for his own interests, but also for the 

interests of others.”腓立比书2:4 各人不要单顾自己的事，也要顾别人的事。 

 

C. A prerequisite for BEING A CHRISTIAN (Matthew 5:3) 成为一个基督徒的先决条件 
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Matthew 5:3 “Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.”马太福音

5:3 “虚心的人有福了！因为天国是他们的。 

 

3. Attitude of EXPECTANCY盼望的态度 

Hebrews 11:1 “Now faith is the substance of things hoped for, the evidence of things not 

seen希伯来书 11:1 信就是所望之事的实底，是未见之事的确据。 

" Matthew 9:29 “According to your faith let it be to you.” 马太福音9:29 耶稣就摸他们的眼

睛，说：“照着你们的信给你们成全了吧！” 

 

* What are you expecting of God?你对上帝的期盼是什么？ 

* As a church, what are we expecting? 对于教会，我们对上帝的期盼是什么？ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


